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Xiao Ding 

Shanghai 

+86 21 6080 0923 

xiao.ding@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Investment fund formation and operation 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Since joining Han Kun, Ms. Ding has specialized in the formation and operation of onshore and 

offshore investment funds and asset management.  She has represented many well-known clients in 

a variety of private equity-related transactions, including the formation, investment, and operation of 

private funds and fund managers. 

EDUCATION 
Ms. Ding graduated in 2014 from Renmin University of China with an LL.B. (Bachelor of Law) 

degree and a B.A. (Bachelor of Administration) degree, and from University College London in 2015 

with an LL.M. (Master of Law) degree with a specialization in International Commercial Law. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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丁笑 

上海 

+86 21 6080 0923 

xiao.ding@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 投资基金设立和运营 

工作经历 

丁笑律师加入汉坤以来，主要从事私募基金设立及资产管理等方面的法律服务，在私募基金

的募集、投资、管理、退出等与私募基金运营相关的各环节，为境内外客户提供全方位法律

服务。曾代表众多知名境内外资产管理机构和投资机构设立或投资人民币基金及/或美元基金，

并为基金持续合规运营提供常年法律服务。 

教育背景 

丁笑律师于 2014 年本科毕业于中国人民大学，获得法学学士学位和管理学学士学位；于 2015

年硕士毕业于英国伦敦大学学院，获得国际商法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


